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Kort verslag van het gesprek van informateur Pierre Bos met de VVD op 25 maart 2022

Aanwezig: Pierre Bos informateur
Marijke van Gestel VVD
Alexander Bongers VVD
Frans Boon VVD
Leandra Kilian griffier

1. Opening
De heer Bos heet de vertegenwoordigers van de VVD welkom en feliciteert hen met de 
verkiezingsuitslag. 

2. Verkiezingsuitslag
- De VVD is met een vrije jonge en nieuwe ploeg aan de slag gegaan met de 

verkiezingscampagne en zijn tevreden over de verkiezingsuitslag.
- De VVD heeft ondervonden dat het lastig is om mensen te vinden die op de kandidatenlijst 

geplaatst willen worden.

3. Collegevorming
- De VVD vindt een coalitie met het CDA, Lokaal en een derde partij de meest voor de hand 

liggende keuze. De VVD is graag bereid om deel uit te maken van de coalitie en is van 
oordeel dat dit goed zou passen. In de ogen van de VVD liggen de standpunten van de VVD 
dichterbij die van Lokaal en het CDA dan die van de SP bij Lokaal en het CDA. De VVD 
noemt ook als voordeel dat de mensen bij de VVD meer ervaring hebben.  

- Aantal wethouders: De VVD gaat uit van ongeveer 3,5 fte. 
- Voor de VVD is het niet noodzakelijk om, in geval van deelname aan de coalitie, een 

wethouder te leveren. Zou dit wel het geval zijn, dan gaat de VVD uit van een wethouder ‘van 
buiten’, d.w.z. uit de VVD-pool.

- Voor de VVD is twee wethouders namens één partij bespreekbaar.

4. Kernpunten
Beleidsmatige prioriteiten VVD

1. Woningbouw, huisvesting
 De bouwkosten stijgen enorm; een woning bouwen is 30% duurder dan vorig jaar. 
 Volgens de VVD is de woonvisie wat strak geformuleerd en moet deze dynamischer zijn. 

De VVD vindt dat de gemeente, met het oog op woningen voor starters, creatiever moet 
zijn met de bestaande woningen en de woningen die worden gebouwd. De VVD vindt het 
daarbij belangrijk dat een starterswoning een starterswoning blijft met één of twee 
slaapkamers en eventueel een klein stukje tuin. 

 De VVD vindt het belangrijk om als gemeente regie te houden en sturing te geven aan 
projectontwikkelaars. Als gemeente zelf plannen ontwikkelen heeft niet de voorkeur.

2. Veiligheid: 
 Aandacht voor verkeersveiligheid, veiligheid in het buitengebied en de handhaving ervan.

3. Zorg 
 De zorg in Bernheze is goed geregeld en dat moeten we in stand houden. 
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 De zorg moet vindbaar zijn en de mensen moeten zorg krijgen die ze nodig hebben. 
 De aan de zorg geoormerkte reserves in beginsel niet inzetten voor iets anders. 

4. Duurzaamheid met realistische doelen en innovatieve, creatieve mogelijkheden
 In eerste instantie inzetten op zonnepanelen. 
 De komende vier jaren moet over dit onderwerp gesproken worden en zijn acties nodig.

5. Verbeteren kwaliteit dienstverlening
 Dienstverlening verbeteren zodat de klachten afnemen en de resultaten van 

klanttevredenheidsonderzoeken verbeteren. 
 Een goede dossieroverdracht is essentieel.

Onderscheidende onderwerpen ten opzichte van andere partijen

- De VVD wijst op de discussie over Cultureel Centrum De Pas. De VVD ziet dit in grote lijnen 
als een gemeenschapshuis en vraagt zich af of een theater wel nodig is.

Actualiseren beleid

- De VVD vindt het belangrijk dat het subsidiebeleid en het beleid voor ruimte-voor ruimte-
woningen wordt geactualiseerd omdat het huidige beleid niet transparant is.

Grootste uitdagingen voor Bernheze

- De VVD constateert dat woningbouw onbetaalbaar wordt. Volgens de VVD is creativiteit 
daarom belangrijk. Hierbij moet aandacht zijn voor alle doelgroepen zodat sprake blijft van 
een gezonde mix. Volgens de VVD moet Bernheze er namelijk voor waken dat het 
inwoneraantal achteruitgaat.

- Financiën, gelet op de uitdagingen en onzekerheden.

5. Breekpunten
Voor de VVD zijn er op voorhand geen breekpunten. 

6. Maatschappelijke opgaven, trends en ontwikkelingen
De “Staat van Bernheze”
- De VVD ziet de Staat van Bernheze als een mooi naslagwerk. Volgens de VVD is het 

belangrijk om er concrete(re) doelen aan vast te hangen zodat de raad het resultaat kan 
beoordelen. 

Democratische kwaliteit in Bernheze
- De VVD hoopt op basis van de resultaten van de werkgroep meer tijd te krijgen om meer naar 

de inwoners toe te gaan. De VVD hoopt ook dat de kwaliteit van de stukken verbetert.
- Volgens de VVD zijn de verschillen tussen de partijen in Bernheze klein en is het mede 

daardoor lastig(er) om inwoners op de been te krijgen om mee te praten over bepaalde 
thema’s. De VVD ziet hier een taak weggelegd voor de gemeenteraad.

7. Tot slot
De heer Bos geeft aan dat hij na afloop van de zeven gesprekken zal beoordelen of een 
vervolggesprek nodig is. De heer Bos dankt de vertegenwoordigers van de VVD voor het 
plezierige gesprek en geeft aan dat de griffier voor het verslag zorgt.  


